
Pogovor s Francem Podgorškom, sekretarjem OK ZSMS Šiška

Sekretar — precej
nerodna zadeva!

Od srede februarja Imamo šlšenskl mladlnci novega sekretarja OK ZSMS. To je Franc Podgoršek,
po poklicu tekstllni tehnlk In je prlšel iz Rašlce. Tudl tokrat se držlmo dobre (ali slabe?) navade pred-
stavljanja novih mladinskih funkcionarjev. V ta namen smo pripravili naslednji pogovor.

— Kako sl se sploh odločll za to funkcljo In
kako sezdaj, ko si že nekaj časa mladlnskl funk-
cionar, počutiš tia »tem« mestu?

»Biti sekretar je za zdaj precej nerodna zadeva.
Nerodna zato, ker je še veliko stvari neurejenih. Do-
kler ni bijo predsednika, sem moral skoraj vse delati
sam. Ne morem reči, da delo ni pestro. Je, zelo.
Samo gre za to, da si dela nismo dobro razporedili,
organizirali. Še zdaj ne vem, katere so moje obvez-
nosti in katere predsednikove. Toda to bomo kmalu
razčistili.«

— Kako si se pa vživel v »sedenje« na različ-
nlh sestankih In podobne zadeve?

»Saj, sestankov je ogromno in to ne samo takšnih,
na katerih rad »sedim«, ker se tudi kaj dogovorimo in
to o zadevah, ki zanimajo mladino. Veliko je tudi se-
stankov, ki se jib moram udeleževati samo zaradi
funkcije. Ti so najtežji. Sicer pa imamo veliko koordi-
nacij z drugimi DPO. Teh bi lahko imeli še več in to
bolj informativnegaznačaja. Tako bi vsajžvedeli. kaj
se v občinski stavbi dogaja«

— S čim se trenutno največ ukvarjaš in kako
ocenjuješ stanje v osnovnih organizacijah ZSMS
v občlni?

»Zdaj mi največ časa vzamejo obiski po delovnih
organizacijah, kjer se pogovarjamo o možnostih, da
bi katera od delovnih organizacij prevzela pokrovi-
teljstvo nad katero od mladinskih delovnih brfgad.
Ob tem pa spoznavamo tudi dejavnost osnovrtih or-

ganizacij ZSMS. In če bi hotel oceniti celotno stanje
natem področju, bi bilaocena: komaj zadostno. Ne-
katere DO močno izstopajo, mladinci v KS so bolj
»mrtvi«, še najbolje delajo v osnovnih šolah.«

— In to vse skupaj je komaj zadostno?
»Ocena je tako nizka, Ker mislim, da bi mladinci iz

združenega dela morali biti vodilni v svoji dejavnosti.
Tako pa se vedno znova srečujemo s tem, da v svo-
jih programih postavljajo na prvo mesto čistilne akci-
je, izlete, seminarje. Saj ne rečem, dato ni potrebno,
toda potem se zdi, kot da problemov z nagrajeva-
njem, socialne, stanovanjske problematike ali pro-
blemov z varstvom otrok sploh ni. Pa vemo, da to ne
drži. Na obiskih, ki so nenaptivedani, me moti tudi to,
da ob prisotnosti katerega od vodilnih delavcev mla-
dinci sploh nič ne razpravljajo. Očitno jih je strah
pred zamero ali pa je kaj drugega vmes. Tudi di-
stanca v odnosu ,mi' (baza) in ,vi (forum) je vidna«

— Pa bi takšno stanje lahko presegli?
»Da, s tem da bi se večkrat dobivali.se pogovarja-

li. Sam pa tega ne bom zmogel. Le s pomočjo sve-
tov, komisij in predsedstva bi kaj dosegli in presegli«

— In kakšna želja za konec?
»Želel bi si malo več informacij o tem, kaj kakšna

komisija na naši OK počne. Predsedniki komisij bi se
lahko večkrat oglašali in ne samo takrat, ko potrebu-
jejo denar za izvedbo akcije. če te povezave ni, ne
vidim smotmosti svoje funkcije.«
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